

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



QMM #2 1/3-23

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: QMM#2 2023-03-01.pdf

Storlek: 46054 byte

Hashvärde SHA256:

7a7c8805a0ceb1c6e2e4dad48a6187afe2cef95097ca861e91faa6015e38dbec

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 4:

WILLIAM ASP

Signed with BankID 2023-04-03 13:11 Ref: 8eff68b5-8d97-46a6-814b-9468fc7c5fcb

RIKARD JOHANSSON

Signed with BankID 2023-03-01 19:09 Ref: 345d68cc-48c8-4ee6-a367-97e261f0a908

ALEX KAUFMANN


Signed with BankID 2023-03-01 19:04 Ref: 4e2a93f5-4ddc-4b26-af50-37583dcf8841

Evelina Berg

Signed with BankID 2023-03-01 18:51 Ref: 3bdcc86a-7c04-4682-a37c-7450b8b94f68

QMM#2 2023-03-01

1. Formalia

- 1.1. Mötets högtidliga öppnande
17:43
 - 1.2. Val av mötesordförande
Rikard Johansson kandiderar och väljs
 - 1.3. Val av mötessekreterare
Evelina Berg nomineras och väljs
 - 1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
William Asp nomineras och väljs
Alex Kauffman nomineras och väljs
 - 1.5. Adjungeringar
 - 1.6. Mötets behöriga utlysande
Ja
 - 1.7. Anmälan av övriga frågor
Andrej
 - 1.8. Godkännande av dagordning
Ja
 - 1.9. Föregående mötesprotokoll
 QMM#1 2023-01-25 signerat.pdf
- ### 2. Meddelanden
- 2.1. QM [Qlubbmästare]
Blotet, INsup, VPR, nya hemsidan, rymndpub med Bellman och Fuglesang, Quarnevalen, flyg, the kloud, QMI, KMR, Pubråd, SM.
 - 2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]

SA på Blotet, möte med Kista Innovation Park (the Kloud), Pubråd,
GRYOTIMESLAP

- 2.3. SkM [Skattmästare]
404
- 2.4. SM [Spritmästare]
Beställt massa sprit Ardbeg däribland. Bra kalkylerat till blotet. Liten miss med punsch men det funkade.
- 2.5. DM [Dokumentmästare]
Signerat och lagt upp dokument på rätt plats
- 2.6. NM [Nätmästare]
Nya hemsidan kommer snart
- 2.7. IM [Inköpsmästare]
Storhandlat delux men det är nog strax slut. Ska handla igen.
- 2.8. INM [Incestmästare]
Föreberett gyckel till blotet. Planerat för internfesten.
- 2.9. KM [Köksmästare]
Prepp inför blotet och blotet.
- 2.10. PM [Pyntmästare]
Typ blotetmärken, slägganmärken har 6st varianter hittills. Planerad ankomst på kläder är 20:e mars.
- 2.11. PrM [PR-mästare]
404
- 2.12. VM [Vaktmästare]
Ingeting nytt. Bra bänkar bord fixat. Snus.
- 2.13. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
Det var bättre förr.

3. Bordlagda ärenden:
4. Rapporter:
 - 4.1. Containerpark
The cloud. Sjukaste festlokalen vid Brams. Ska bli partyhouse. Karoake, sport och allt möjligt. 20:e april öppnar det. Superkul. Kanske collab??
 - 4.2. VPR
Ratatouille som tema. Kom överens om att vartannat år med festanmälan. Kör på. Kanske 10 arbetare. Det är svinenkelt, tjata med bobban och pumpa släggan. Kirre skall vara arbetsledare iår igen.
5. Festformalia:
 - 5.1. Kommande fester
 - 5.1.1. INsupet
På lördag. Hype. Ta med pass. Bra. Assar kommer kontaka med mer info.
 - 5.1.2. TG#3
Tentagasque, ni vet vad ni får. Kolla QMISK sidan.
 - 5.1.3. Slägganprovning
Kommer att komma. Vi och spritisarna. Kommer vara typ en av varje släggan och så får man typ gå runt och smaka lite av alla.
 - 5.1.4. Pungileum
Fick bara 200 anmälda så blir inte av... Kommer istället vara med i Quarnevalens SM-vecka. GoblinMode är avbokade. Dött.
 - 5.2. Festade fester
 - 5.2.1. Blotetpub
Den var väl kul. Hemsidan dog. Problem med parentes och quotemark. Allt flippa.
 - 5.2.2. Alla Hjärtans Jävla Caps
Det var kul. Rikard åt gelehjärtan. Var mycket Läsare.
 - 5.2.3. Midvinterblotet
Kul. Mycket bra feedback. Maten var banger.
 - 5.2.4. Linköping
Det var banger och jättekul. Träffa och festa bara nya människor. Mycket donken. Rekommenderar att göra liknande.

6. Besluts- och diskussionspunkter

6.1. Utvärdering Blotet 2023

- Tyckte det var jättebra gjort av alla, vi borde ha lagt in i schemat när punschen ska ut och vilka som ska vara på det då det var körigt att få ihop. 6 pers var för få.
- Om det hade gått börja senare på lördagen, typ genom obligatorisk närvaro på fredagskvällen.
- Kan vara bra att ha en ansvarig på varje del istället för grupper. Blir tydligare då att arbeta och styra ihop. Arbetare under, men en ytterst ansvarig. Som uppgift att dra tag i något. Lite oklart i nuläget när alla inte har superkoll.
- Byta alla mjöd biljetter till ölbiljetter, var mycket frågor.
- Från hybris såg det jävligt bra ut, folk hade kul, och folk kom fram och gav komplimanger. Allt såg bra ut under sittningen. Under preppen vore det skönt att ha lite mer struktur. Blir lätt stor skillnad i hur folk jobbar om inte utmarkerat. Blir konstigt, men inget är egentligen fel. Får känslan av att folk tar sitt ansvarsområde men glömmer andra grejer att göra. Vore nog bra att ha en arbetsledare för varje grej så man kan fråga de om vad som behövs exakt. Annars måste man dra i personer. Blir naturligare för alla, upp till gruppen dock hur man jobbar. Blir stor skillnad och onödig friktion.
- Kan vara smart till nästa år att ta ett förberedningsmöte längre innan blotet så man hamnar i Blotetmindset. Vissa saker tar tid. Skadar ej att ha mer tid. En månad innan?? Första mötet till Blotet i December. Decembarmötet.
- Gå igenom feedbacken från föregående år på förberedelsemötet.
- Bra med fast struktur på städning. Vilka städer tidigt? Vilka städer efter? Dem som städer tidigt kommer tidigt och de som städer sent kommer in senare.
- Bokning med klassrum... Koden slutade funka. Kolla in på klassrummet.
- Det står ingenstans om antal väktare. Ska stå definierat i avtalet kring antal väktare. Vi behöver inte ens väktare. Vi har det gudalikaste serveringstillståndet någonsin. En vanlig riktlinje är 1 väktare per 100 pers?? Men vi behöver inte ha ordningsvakter trots att vi typ behöver det??? THS ansvarig ska ta reda på det. Kommer dock nytt tillstånd nu.

- Var uppmärksam på medtagen dryck, det hittades litegrann runtom
- Väktare brukar vara bokade exakta tider. Bobban vill helst vara på plats en halvtimme innan och efter.
- Boka väktare en halvtimme innan sittningen släpper in.
- Ha väktarkakor redo denna gång.

6.2. Barstopp

I framtiden skriver namn och mästeri. I bästa fall även en selfie. Om någon frågar varför de blev barstoppad så kan man svara "Min bedömning är att du har fått i dig för mycket alkohol" om de säger någonting mer är det bara att säga nej.

Ser hellre att 15 pers inte får dricka än att en blir för full.

Värt att notera att folk har olika uppfattningar kring alkoholvivå på andra, respektera varandras åsikter.

Summa: Vi fortsätter med barstoppschatten. Försök att ge så mycket information som möjligt.

7. Övriga frågor

7.1. Andrej

Kikat med polarna i gbg, de har extremt knepiga alkoholserveringsregler. I början av varje läsperiod har de en superstor barrunda för bara Chalmester. Många Chalmersbarer är stängda. Sittningar däremot är fine. Ska kika på kul sittning och kan kanske kirra ett litet gäng in dit. Så bra blir det. Snackat med kemi, mekatronik, maskin och fysik.

Nästa QMM ska ny QM, vQM, och QMUX väljas!! Superviktigt möte! Alla som är sugna på att söka något av detta gå och prata med typ Rikard. Rikard kommer däremot inte att jaga er. Men finns där och kan bidra med mycket, vet lite mindre om QMUX. Känner man för det våga!! Kör för det. Tänk på det.

8. Slutformalia

8.1. Nästa möte

3:e April 2023

8.2. Mötets avslutande

18:48

Mötesordförande:

Rikard Johansson

Mötessekreterare:

Evelina Berg

Justerare / Rösträknare:

Alex Kauffman

Justerare / Rösträknare:

William Asp

Närvarolista:

Evelina Berg

Simon Hedström

Rikard Johansson

Alexander Engelhardt

Alex Kauffman

Jonathan Hansson

Antonia Wälken

William Asp

Ludvig Larsson

Samuel Sendek

Neo Nguyen

Oscar Caddeo

Victor Karlsström

Tegar Björkdahl

Roy Dolonius

Peter Patranika

Andej Miladinovic

Moa Fredriksson

Emelie Olers

Seolli Kim

Zak Ara

Rasmus Sjöberg

Mattias Ritze

Hampus Nilsson

Mille Af Rolén

Nilo

Corre

Sebastian